

豪景花園管理有限公司

T.L. 60 MANAGEMENT LIMITED

新界青山公路 100 號青龍頭豪景花園商場 1 樓 22 號舖

Shop 22, 1/F, Commercial Complex, Hong Kong Garden, No.100 Castle Peak Road, Tsing Lung Tau, N.T.

Tel : 2491 7234

Fax : 2496 1998

使用卡編號：_____

日期：_____

充電車設施使用守則

1. 充電車裝置 24 小時開放使用；
2. 只接受豪景花園已登記及已簽署免責條款的車主/租戶使用；
3. 每個車位只可登記 1 張「**豪景花園充電車使用證**」，每張按金港幣\$1,000（只接受支票，抬頭：豪景花園管理有限公司）；
4. 按金可於終止使用時申請退還（手續需時約 4-6 個星期）；
5. 如因更改車位/車牌號碼等資料而需申請更換新卡，1 年內可獲豁免收費 4 次；
6. 如因破損或遺失卡而需申請補發新卡，費用每張為港幣\$200；新卡發出後舊卡將被註銷並失效；
7. 使用者於每次使用前均需預約，除深夜時段外，每次上限 4 小時，使用不足 1 小時亦當 1 小時收費；
8. 深夜時段以整節 8 小時計算，不設分段；提早駛離將不獲補退款或補時；
9. 客戶預約可致電 24914747，或親臨遊樂會，預約時需提供「**豪景花園充電車使用證**」號碼；
10. 全日 24 小時均接受預約，預約時段僅限當天及翌日；
11. 充電前請先到遊樂會，出示使用證及繳費，經核實後會透過遙控開啟充電電源，使用者請自行確保充電正常運作方可離開；
12. 充電完成後使用者應即時將車輛駛離及到遊樂會取回使用證；
13. 充電完成後未有即時離開將被扣鎖，解鎖費為港幣\$320（每日計算）；
14. 預約時間逾時超過 10 分鐘則視作棄權，其他業戶可以先到先得原則，取用該時段；
15. 已預約者如未能前來使用服務，應盡早通知職員取消預約；
16. 連續兩次預約不到，又未有提前取消預約者，其使用資格將在第 2 次預約當日起暫停 90 天；
17. 使用證不可轉讓，租借或作其他用途。如有爭議，豪景花園管理有限公司有權即時終止服務（包括截斷電源）；
18. 使用者必須遵守『申請及使用電動車充電服務用條款』；
19. 豪景花園管理有限公司有權因情況而新增或修改有關守則，如有任何爭議，豪景花園管理有限公司將保留最終決定權。

車位號碼：_____

車牌號碼：_____

車位業主 / 租客姓名：_____

車位業主 / 租客簽署：_____

豪景花園管理有限公司

T.L. 60 MANAGEMENT LIMITED

新界青山公路 100 號青龍頭豪景花園商場 1 樓 22 號舖

Shop 22, 1/F, Commercial Complex, Hong Kong Garden, No.100 Castle Peak Road, Tsing Lung Tau, N.T.

Tel : 2491 7234

Fax : 2496 1998

Card number : _____

Date : _____

Codes for applying and using the EV Charging Facilities

1. Devices open for use 24 hours a day;
2. Devices are exclusive to all car park spaces owners / tenants who have registered and signed the disclaimer;
3. Each parking space can only be registered for one "use permit card" and deposit for each card is HK\$1,000 (we accept a payable cheque to "T.L.60 Management Limited" only);
4. This deposit can be refunded upon termination of use (procedure takes about 4 to 6 weeks);
5. Apply a replacement card due to amend information of license plate number or parking space position reasons, will have a maximum 4 times free within a year;
6. Apply a replacement card due to damage, mislaid or lost reasons, the reissue charge is \$200 for each card; all old cards will become invalid immediately;
7. Reservation is required before use. Each booking can be up to 4 hours except the overnight session. Less than 1 hour use will be charged as 1 hour;
8. The overnight session is based on the whole 8 hours, without subsections. No refund or time compensation for early departure;
9. Customer should call 24917234 or go to the recreation club house in person for reservation with a valid use permit card number;
10. Reservation opens 24 hours a day and only accepts booking of the same day and the next day;
11. Customer have to leave their use permit card and complete payment at the club house before using the service. Our staff will activate the device after verification. User should ensure that the device works properly before leaving;
12. After charging, user should immediately drive off the vehicle and remember to retrieve the use permit card;
13. Vehicles that do not leave after the time limit will be impounded. The impounding fee is HK\$320 per day;
14. Reserved user who does not show up 10 minutes after the appointment time, will be regarded as a waiver. Walk in user can replace this time slot on a first-come, first-served basis;
15. Reserved user who will give up should notify us for cancellation as soon as possible;
16. Users who is no show twice in a row without canceling in advance will be suspended for 90 days from the day of the second appointment;
17. The use permit card may not be transferred, leased or used for any other purposes. In case of any disputes, T.L.60 Management Limited has the right to terminate the service immediately, including cutting off the power supply;
18. All users must abide by the " Terms and conditions for Application and Use of the EV Charging Facilities";
19. T.L.60 Management Limited reserves the right to add or modify the code and terms at any time due to circumstances. In case of any disputes, the decision of T.L.60 Management Co., Ltd. shall be final and binding.

Car parking space number : _____

Car license plate number : _____

Name of Owner/Tenant : _____

Signature of Owner/Tenant : _____